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Predmet: Javni poziv - izmjene standardnih ponuda Hrvatskog Telekoma d.d. radi 
gašenja 18 lokalnih centrala i prelaska na IMS tehn ologiju 

- komentari H1 TELEKOM d.d. 
 
 
Poštovani,  
 
Nastavno na javni poziv za prikupljanje prijedloga izmjena Standardnih ponuda Hrvatskog 
Telekoma radi gašenja 18 lokalnih centrala i prelaska na IMS tehnologiju, a koji je objavljen na 
službenim stranicama HAKOM-a, u nastavku dostavljamo komentare H1 TELEKOM-a.  
 
H1 TELEKOM u cijelosti ostaje pri svojim komentarima od 11. lipnja 2012. godine iznesenim u 
okviru javnog poziva za prikupljanje prijedloga izmjena Standardne ponude za usluge 
međupovezivanja Hrvatskog Telekoma d.d. te ističe da se protivi prijedlogu HT-a, odnosno 
donošenju privremenog rješenja  kojim bi se istom do dovršetka postupka Drugog kruga analize 
mjerodavnih tržišta omogućila realizacija gašenja 18 lokalnih centrala u rokovima koje je HT ranije 
jednostrano predložio.  
 
Naime, unatoč prijedlogu HT-a da se privremeno, tj. do dovršetka postupka Drugog kruga analize 
mjerodavnih tržišta (ožujak/travanj 2013.) zadrže cijene lokalnog međupovezivanja, držimo da 
HAKOM takvom zahtjevu ne smije udovoljiti. Navedeno iz razloga što predložena i privremena 
„kompromisna rješenja“ HT-a predstavljaju samovoljno ukidanje, ograničenje ili izbjegavanje 
određenih mu regulatornih obveza bez valjanog pravnog temelja, odnosno uskraćivanje već 
ostvarenog međupovezivanja, a ujedno ne anuliraju posljedice koje će nastati za operatore 
korisnike, a koje smo već spomenuli u komentarima od 11. lipnja 2012. godine.  
 
Posljedično, sve dok ne završi Drugi krug analize mjerodavnih tr žišta kada bi se trebalo 
odlu čiti o gašenju lokalnih centrala, smatramo preuranje nim komentirati HT-ove 
jednostrane prijedloge izmjena standardnih ponuda z a WLR i BSA  o pitanjima koja po 
navodima HT-a predstavljaju uvjet za gašenje lokaln ih centrala. 
 
Što se tiče HT-ovih prijedloga koji se odnose na SP za WLR, zaključujemo da je realizacija usluge 
najma korisničke linije moguća i na širokopojasnom priključku slijedom čega nema zapreke da HT 
već sada isto omogući operatorima korisnicima na veleprodajnoj razini uz omogućavanje 
zadržavanja dodatnih usluga koje HT pruža na maloprodajnoj razini putem širokopojasnog 
priključka, a sve u interesu samih krajnjih korisnika. Navedeno argumentiramo činjenicama iz 
prakse gdje HT prilikom promjene tehnologije kontinuirano kasni i ne poštuje rokove definirane SP. 
Također smatramo da HT ne bi smio u svrhu realizacije usluge najma korisničke linije na 
veleprodajnoj razini, imati nikakvih direktnih kontakata s krajnjim korisnicima Operatora korisnika.  
 
Slijedom navedenog, smatramo nužnim odbiti ovaj prijedlog HT-a za donošenjem privremenog 
rješenja te razmotriti opciju uvođenja usluge najma korisničke linije na širokopojasnom priključku. 
 
S poštovanjem, 
H1 TELEKOM d.d. 


